
                        Izvještaj o radu Streljačkog saveza Crne Gore za 2024. godinu 

 

Izvještaj o radu za 2024 godinu se sastoji iz nekoliko cjelina. 

A.) Redovne i takmičarske aktivnosti 

B.) Valorizacija ukupne imovine saveza 

C.) Ostale aktivnosti - Izvještaj o sporovima radi naknade štete Dubravke Ivanović protiv 

SSCG 

D.) Izvještaj o radu radne grupe na izradi Zakona o oružju – na zahtjev delegate dat kao 

posebna tačka 

 

A.) REDOVNE I TAKMIČARSKE AKTIVNOSTI 

1.) Međunarodna aktivnost i održana takmičenja sa rezultatima 

Na planu visoke međunarodne saradnje ostvareni su određeni pomaci. Predstavnici Streljačkog 

saveza Crne Gore učestvovali su u radu međunarodnih streljačkih organizacija odnosno 

Skupštine ISSF na sjednici u Rimu (Italija), sastancima sa visokim predstavnicima i samim 

Predsjednikom ISSF g-dinom Rossi-em u junu mjesecu (Lonato, ITA) na njegov poziv za proslavu 

prve godine na čelu ISSF. Bilo je u vise navrata diskusije i u vezi Razvojnog programa i fonda ISSF 

za tu namjenu.  

Dobra saradnja sa evropskom ESC i Predsjednikom g-dinom Ratnerom je nastavljena tokom 

Evropske lige mladih u Novom Sadu gdje su Predsjednik i Potpredsjednik saveza prisustvovali 

sastancima u vezi oživljavanja Balkanskog šampionata za streljačke discipline. Ovaj sastanak je 

ostvario korist u jačanju regionalne saradnje, pa se očekuju pomaci u saradnji sa Slovenijom I 

Srbijom, moguće i iz fondova EU.   

Na višem nivou, i dalje je prisutno određeno neslaganja između rukovodstava ISSF i ESC, ali 

moguće da se pronađe način za usklađeno djelovanje na korist streljačke zajednice. 

 

Nivo takmičarskih performansi je realizovan kroz programske sadržaje iz Kalendara takmičenja 

Saveza koje je analizirala Stručna komisija u saradnji sa trenerima i selektorom u vezi rada na 

terenu i forme kandidata. Kasnije je dat detaljan pregled aktivnoszi iz kalendara. 

U prvom dijelu sezone je bilo izdašnije finansiranje iz razloga kako bi naši kandidati nastupili na 

završnim kvalifikacionim turnirima za OI Pariz 2024. Sa zadovoljstvom se može konstatovati 

činjenica da je budžet saveza ispratio sve planirane aktivnosti svih streljačkih kategorija. Kako je 

u prvom dijelu sezone potrebno finansiranje bilo vise od 50% plana za 2024, a Ministarstvo 

uplaćuje 50% od odbrenog po konkursu odnosno za prvih 6 mjeseci, pomogao je COK sa 



dotacijom da se ode na kvalifikaciona takmičenja za OI. UO je evidentirao i  nefinansijsku 

odnosno dopunska materijalnu podršku savezu u robi i opremi.   

Poslje dužeg niza godina izvršena je značajna podrška klubovima koji daju reprezentativni i 

razvojni kadar. Preduezeće MDI je dio podrške pomoglo ustupanjem po povlaštenoj cijeni 10 

komada veoma deficitarnih razvojnih pištolja marke Baikal za vazdušni program. Ostatak pomoći 

saveza će klubovi koristiti za opremanje streljačkim odijelima i cipelama naročito za omladinsku 

reprezentaciju što je uzrast u razvoju i traži češću promjenu veličina po mjeri. 

U seniorskom takmičarskom dijelu ostvaren je zadovoljavajući broj MQS normi za OI Paris ali nije 

se dobila pozvna karta za OI, moguće jer nije bilo ekstra performansi u poslednjoj godini. Tokom 

sezone je na vodećoj poziciji sa šansama za OI bila Nevena Šaranović nakon izvanrdnog nastupa I 

finala na ISSF GP u Sloveniji, što je savez ubrzo dodatno podržao u vezi nabavke pištolja visoke 

klase za njen olimpijski program odnosno završetak OI kvalifikacija.   

Učinak omladinske selekcije je veoma pohvalan sa osvojenim 9. mjestom na EYL evropskoj ligi 

mladih, prije svega aktivnosšću sportskog sektora saveza odnosno Potpredsjednika Božovića 

nadležnog za ovu oblast koji je inicirao, a zatim i trenerskog i pratećeg kadra, koji je iznio ovu 

aktivnost. Ove aktivnosti su u drugoj polovini sezone uzete u obzir kroz vid podrške saveza kod 

stipendiranja. Podržan je pristup stručnog štaba da se na regionalnim takmičenjima, gdje je 

moguće (kao što je bilo na turniru u Sarajevu) vodi širi krug reprezentativnih kandidata uz, ako je 

potrebno, određenu dopunsku podršku roditelja i stručnog štaba u logistici i transportu.  

Takođe, što se tiče opreme kupljeni su 30 kompleta trenerki, a sponzorisano je 60 majica za sve 

selekcije, tako da naši takmičari mogu nastupati jednoobrazno odjeveni. Imena važijih sponzora 

su istaknuta na desnoj strani grudi ili rukavima sportske odjeće. 

Obrazovanje, osposobljavanje i usavršavanje u sportu je jedan od bitnih ciljeva Saveza u vezi 

čega će se raditi kroz regionalnu sardnju.  

Što se tiče streljačke infrastructure, očekuje se da će se sa odobrenih 20.000eur iz Razvojnog 

fonda ISSF, uz određena dodatna sredstva ali I povlašzene cijene od SIUS proizvođača, uspjeti 

obezbjediti dodatnih 10kom.elektronskih meta. Ovim bi na zadovoljavajući način kompletirali  

dvije noseće streljane u Beranama i Podgorici. 

 

Takođe, Savez je     obezbijedio sredstava za održavanje domaćih takmičenja u svim disciplinama 

i kategorijama obezbjedivši diplome, pehare i medalje za ista. Gdje je bilo potrebno plaćen je I 

zakup streljane. Isplaćeni su i delegate i sudije u skladu sa odlukom UO I budžetom koji se 

odnosi na 2024.g. Savez će i u narednom periodu nastojati da bude podrška strijelcima i 

klubovima i na taj način doprinositi stvaranju najboljih uslova za bavljenjem streljaštvom i 

razvojem ovog sporta,  u skladu sa finansijskim mogućnostima.   



Savez je u 2024.godini, u zakonskom roku, predao finasijske izvještaje Upravi za poreze i carine 

za 2023.godinu na koje nije bilo primjedbi. Isto tako tokom 2024 je opravdao sredstva za prvo 

polugodište, nakon čega su uplaćena savezu druga polovina dodijeljenog iznosa za 2024 iz 

budzeta Min.sporta. 

Slijedi pregled takmičarskih aktivnosti koje je Streljački savez realizovao:  

 

Domaća takmičenja 

1. Kup – Standardni program 

• Sezona 2023/24: Održano 8 kola Kupa SSCG, uključujući Finale Kupa. 

• Sezona 2024/25: Održano 8 kola Kupa SSCG. 

• Prvenstvo Crne Gore: Standardno vazdušno oružje za 2024. godinu. 

2. Kup – Serijski program 

• Prvenstvo Crne Gore: Serijsko vazdušno oružje za 2024. godinu. 

3. Veliki kalibar 

• Prvenstvo Crne Gore: Disciplina velikog kalibra za 2024. godinu. 

• Kup Crne Gore: 7 kola Kupa u disciplinama velikog kalibra za 2024. godinu. 

•  Kup VK 20+20. 

4. Trap takmičenja 

• Održana 4 kola Kupa SSCG u disciplini trap, uključujući Finale Kupa. 

• Grand Prix Budva: Takmičenje u disciplini trap. 

• Memorijal Milorad Miško Lopičić: Takmičenje u disciplini trap. 

• Prvenstvo Crne Gore: Disciplina trap za 2024. godinu. 

5. Regionalna takmičenja  

• 6. April GP -Sarajevo 

• Salona open – HR 

• Wlather cup – Smederevo 

• GP Beograd SRB 

                                  Međunarodna takmičenja 



Velika takmičenja 

1. ISSF Grand Prix - Ruše (januar 2024) 

o Nevena Šaranović: 570/194,6 (4. mjesto) 

o Miloš Božović: 623,1 (36. mjesto) 

o Ksenija Jukić: 604,4 (60. mjesto) 

2. Evropsko prvenstvo - Gyor (mart 2024) 

o Miloš Božović: 621,8 (63. mjesto) 

o Ksenija Jukić: 607,7 (85. mjesto) 

o Nevena Šaranović: 561 (42. mjesto) 

3. ISSF Svjetski kup - Minhen (2024) 

o Nevena Šaranović: 559 (77. mjesto) 

4. ISSF Svjetski kup - Baku (2024) 

o Nevena Šaranović: 559 (61. mjesto) 

o Jovica Marković: 115 (46. mjesto) 

o Ivo Stanišić: 110 (68. mjesto) 

5. ESC Youth League Championship - East Region Qualification Round 

o Lokacija: Osijek, Hrvatska 

o Datum: 26-28. april 2024. 

o Rezultat: Reprezentacija mladih zauzela je 4. mjesto u grupi, čime se kvalifikovala 

za finale. 

6. SIUS European Youth League Championship 2024 - Finale 

o Lokacija: Novi Sad, Srbija 

o Datum: 10-13. oktobar 2024. 

o Rezultat: Reprezentacija Crne Gore zauzela je 4. mjesto u grupi i ukupno 9. 

mjesto u Evropi. 

7. Evropsko prvenstvo - Lonato (maj 2024) 

o Jovica Marković: 112 (63. mjesto) 

o Ivo Stanišić: 111 (69. mjesto) 



o Nikola Perišić: 100 (92. mjesto) 

o Ekipno: 17. mjesto 

 

Parastreljaštvo 

1. Evropsko prvenstvo - Granada 

o Milan Đinović: 12. mjesto. 

o Milan Đinović bio je nadomak direktne kvote za Paraolimpijske igre u Parizu 

2024, ali je za samo 0,1 krug izgubio plasman. 

2. GP Novi Sad 

o Milan Đinović: 1. mjesto. 

o Ambroz Nikač: 21. mjesto. 

3. Paraolimpijske igre - Pariz 2024 

o Milan Đinović: Prvi crnogorski strijelac u parastreljaštvu koji je predstavljao Crnu 

Goru na Paraolimpijskim igrama. Završio je na 26. mjestu od ukupno 25 strijelaca. 

4.  Kup Crne Gore 

o Para strijelci su redovno učestvovali u domaćim takmičenjima, što je doprinijelo 

njihovoj pripremi za međunarodne nastupe. 

Finansiranje paraolimpijskog programa: 

Ova takmičenja su finansirana iz budžeta Paraolimpijskog komiteta Crne Gore, uz tehničku 

podršku Streljačkog saveza Crne Gore. 

 

B.) VALORIZACIJA UKUPNE IMOVINE SSCG  

Skupština Streljačkog saveza Crne Gore je na sjednici od 25.dec.2023 godine donijela odluku da 

prihvata Plan rada saveza valorizacijom ukupne imovine Streljačkog saveza CG putem partnerske 

investicije na lokaciji zemljišta Pod Goricom, kao načinom obezbjeđenja stabilnog finansiranja 

streljačkog sporta. Plan valorizacije imovine je  uključivao način riješavanja naslijeđenog duga od 

preduzeća Strelkomerc doo koje je u vlasništvu saveza. Skupština je u tom pravcu usvojila i plan 

neophodnih pripremnih radnji ka punoj valorizaciji ukupne imovine saveza koji su dalje 

sprovođeni: 

a.) objedinjavanje imovine saveza  likvidacijom preduzeća Strelkomerc doo,  



b.) izrada stručnog Elaborata sa potrebnim objašnjenjima i skicom mogučeg rješenja prije 

odabira partnera za investiciju.  

  

a.)Objedinjavanje imovine i likvidacija preduzeća Strelkomerc doo 

Likvidacija preduzeća Strelkomerc doo obavljena je zadnjeg dana februara mjeseca 2024, što je 

nešto kasnije od plana, sve iz razloga određenog zastoja u izdavanju Rješenja od strane 

Ministarstva sporta za registraciju novoj upravi saveza. Predmetno Rješenje je zbog 

novogodišnjih i ostalih praznika, zatim iz tehničkih i moguće drugih razloga izdato tek u drugoj 

polovini januara 2024. Slijedile su pripremne radnje za likvidaciju preduzeća, izmirenja poreskih i 

drugih obaveza, pribavljanje u vezi toga neophodnih potvrde nadležnih organa da bi se prijavila 

likvidacija, kao i isplata zarada zaposlenima u Strelkomercu za januar i februar mjesec 2024.g, 

izrada i svođenje bilansa i sl. Konačno, po izmirenju svih obaveza, pribavljanju potrebnih 

potvrda, UO saveza je slijedeći odluke Skupštine preuzeo dug preduzeća Strelkomerc doo (od 

190.000 eur kojim su izmirene sve obaveze preduzeća i obustavljena javna prodaja zgrade 

saveza) – formalno objavio likvidacije preduzeća Strelkomerc doo skraćenom dobrovoljnom 

metodom.  Nakon likvidacije preduzeća, preostala sredstva sa računa su pripala savezu kao 

osnivaču u iznosu od 3,311 eur (što je manje od plana zbog obaveze isplata zarada za jan i feb 

mjesec 2024 koje su iznosile ukupno 3.293hi eur). Savezu kao osnivaču pripada i 

nepokretnost/zgrada na lokaciji 19 Decembar. br. 19 (cca 613m2) u Podgorici, koju je SSCG 

svojevremeno katastarskim upisom u List nepokretnosti ustupio Strelkomercu radi sticanja 

prihoda za streljački sport. Po likvidaciji katastar je dužan da izvrši prepis na osnivača, na što se 

još čeka. Sve dok savez ne dobije List nepokretnosti neće moći da aktivira isporuku el.energije u 

zgradi koja je po gašenju preduzeća obustavljena. 

 

b.)Elaborat analize mogućnosti partnerske valorizacije imovine SSCG 

Kao sledeći korak po planu, Upravni odbor saveza je nakon likvidacije Strelkomerca krenuo u 

izradu Elaborata analize lokacije i mogućnosti. Poručio je kod renomiranog stručnjaka 

arhitektonske struke tkz.Tehnoekonomski Elaborat, što je standardna procedura za ulazak u 

veće investicione projekte. Ovo kako bi se bolje sagledale mogućnosti investicije odnosno 

valorizacije imovine saveza. UO saveza je imao dodatni zadatak za arhitektu - da uklopi u 

rješenje i modernu nacionalnu streljanu za vazdušni olimpijski program, uvažavajući sve realne 

probleme koje imaju klubovi sa sadašnjom infrastrukturom. Elaborat se odnosio na mogućnosti 

vezano za urbanističku parcelu UP 12 od 4.326m2 u svojini saveza, sa ucrtanim objektom od 

max 10,8 hi m2 (DUPu „Nova Varoš 2“).   

Da podsjetimo, savez je po dobijenom upravnom sporu uknjižio kao svojinu zemljište od 

8.392m2 koje je urbanizam DUPom Nova Varoš 2 podijelio na UP12 i UP11. UP 12 je u 

potpunom vlasništvu saveza, dok je UP11 u djelimičnom je vlasništvu saveza i nalazi se ispod 



prilaznog puta prema zgradi saveza a obuhvata sadašnji opštinski ograđeni parking i nekoliko 

privatnih kućica. UP 11 trenutno nije u fokusu valorizacije, ali jeste u perspektivi jer je vlasništvo 

dijelom i saveza i opštine, kao i par privatnih vlasnika. Na UP11 je DUPom planirana je velika 

javna podzemna garaža sa sportskim sadržajima iznad. 

Poručeni Elaborat u vezi UP12 je stručno analizirao lokaciju sa više aspekata (arhitektonski, 

urbanistički, konzervatorski itd.) i dao rješenja odnosno predlog za idejno projektovanje. 

Elaborat takođe sagledava sa ekonomske strane isplativost izgrađenog (za vlasnika zemljišta), 

daje mišljenje za odnos neto/bruto izgrađenost objekta, stručno predlaže očekivani procenat od 

izgrađenog koji dobija vlasnik zemljišta od investirora i sl. Elaborat je sačinio renomirani 

stručnjak i bivši Glavni državni arhitekta Vladan Stevović. Cijena izrade elaborata je neto 

5.000eur (cca 4eur/m2 nadzemno + podzemno). 

Elaborat je obradio pokrivenost vlasničkih sa urbanstičkom parcelom i ustanovio da na 

urbanističkoj parceli UP 12 nema većih prepreka za pozicioniranjem novog stamb.poslovnog 

objekta. Napomenuo je da postoji neka manja kvadrartura za koju se savez treba obeštetiti jer je 

zauzeta stambenom zgradom u susjedstvu. Može se očekivati i naknada od Gl.grada za 

ucrtavanje zelene površine u dijelu prema Crkvi Sv.Đorđa kao tampon zoni. Arhitekta je prije 

pozicioniranja objekta uradio niz stručnih konsultacija kako bi uklopio objekat ograničen 

gabaritima koji su uslovljeni faktorima lokacije, postojećeg zelenila (borovi na zapadnoj strani) 

između ostaloga i zonom kult.ist.spomenika crkve Sv.Đorđa, kao i blizinom Park šume Gorica. U 

tom smislu arhitekta je obavio značajne preliminarne razgovore sa više nadležnih institucija, 

prije svega Upravom za zaštitu kult. dobara Crne Gore, te nakon toga pristupio modeliranju 

pozicije i kako mu je savjetovano određenoj redukciji gabarita bruto nadzemne površine objekta 

za cca – 20%. 

 

Osnovni podaci iz Elaborata: 

- Površina pod objektom 2.595m2 

- Bruto nadzemna površina objekta 8.704m2 

- Spratnost objekta P+3 +  2G nivoa garaznog prostora u suterenu od 3.186m2 (max 160 

parking mjesta).  

- Površina pod zelenilom 20% (863m2) 

- Preporučen odnos vrijednosti zemljišta naspram investicije za savez je cca 25% od neto 

izgrađenog (izračunato na osnovu vrijednosti zemljišta prema vrijednosti radova na lokaciji) 

Elaborat sadrži i smjernice šta je neophodno uraditi kao sledeće radnje u pripremi 

projektovanja, odnosno sugeriše dodatne manje elaborate i analize koje treba uraditi za 

preciznije kasnije projektovanje a vezano je za seizmiku, ispitivanje tla i ostaloga, ali što sve ne 

utiče na suštinu mogućnosti valorizacije lokacije.  



U ekonomskom dijelu Elaborat sadrži i značajna tržišna upoređenja na relevantnim lokacijama u 

okruženju parcela, kao i očekivane projekcije vrijednosti dobijenih izgrađenih jedinica 

posl./stambenih. Preporučuje se projektovanje sa odnosom oko 75% neto naspram bruto 

izgrađeno, što je odličan standard za lokaciju. Planirane su u prizemlju i nove prostorije saveza, 

ali i Crnogorskog olimpijskog komiteta (COK) i kluba Bućara, odnosno svih suvlasnika sadašnje 

zgrade na lokaciji saveza. Elaborat je isporučio i tkz. Projektni zadatak  koji daje smjernice 

dovoljne za ulazak u operativnu realizaciju.  

Upravni odbor saveza je po prijemu elaborata odlučio da obzirom na vrijednost investicije treba 

pregovarati samo sa konzorcijumom kompanija koji mogu iznijeti posao bez rizika zastoja, ali i 

isporučiti odgovarajući kvaliet naspram lokacije. Prihvaćeno je da se konsultuje određena 

metodologija Svjetske banke što podrazumijeva da se pored opštih referenci kompanije, traže i 

dodatni finansijski uslovi (obrt, cash-flow, garancija za izvršenje i sl.), ali i operativno tehnički 

uslovi (referentni slični poslovi po obimu i kvalitetu, dostupna oprema i mehanizacija, ljudstvo, 

licence,..) kako bi se bez zastoja mogla sprovesti investicija.  

Vezano za posebne zahtjeve saveza, Elaborat je u suterenu na G-1 predvidio Streljanu za 

olimpijski A vazdušni program od blizu 900m2, kao i prostor od nekih 400m2 za kvalitet 

stanovanja. Streljana za olimp.A program vazd.oružja bi imala 42 streljačka mjesta što je 

standarad i dovoljno za međunarodna takmičenja. Ostatak suterena su dva nivoa garažnog 

prostora sa parking mjestima.  

U razgovorima sa arhitektom, predlaže da se Streljana izuzme iz razgovora o podjeli izgrađenih 

cjelina sa investitorom jer savez u investiciju već unosi plaćene komunalije na postojeću staru 

zgradu saveza. Stoga investitor može da izgradi Streljanu u tkz. sivoj zoni po procijenjenom 

trošku od 250e/m2 x 900m2= 225.000eur. Sa druge strane savez to kompenzuje plaćenim 

komunalijama od oko 214.000 eur za sadašnji objekat zgradu koja ima 613m2.   

Što se tiče izgleda fasade, po UT uslovima nadzemni stil gradnje je zahtjevan moderno, a izgled 

krova i treća etaža da budu malo uvučeni kako ne bi štrčali, sa savjetovanim obaveznim ispustom 

zelenila kako bi se uklopila u pozadinu Park šume Gorica.  

U prizemlju objekta bi bile kancelarije saveza i COKa (svaki po cca 200m2). Istočni dio prizemlja 

je više okrenut poslovanju, a ispred je planiran plato sa zasadima drveća kao blagom tampon 

zonom u odnosu na ulazak u park/šumu Gorica. U centralnom dijelu prizemlja je planirana 

recepcija i tri lifta, dok bi streljana imala poseban ulaz odnosno stepenišni silazak iza zgrade 

kako ne bi uznemiravali stanare. Streljana bi u suterenu imala i prostorije svlačionice i 

kancelariju za admin.tehničke potrebe. 

 

SUDSKA TUŽBA GLAVNOG GRADA; Uporedo sa izradom Elaborata, Glavni grad je nakon 

medijske kampanje u martu i aprilu mjesecu 2024 godine (nije poznato ko je inicijator) tužio 

Streljački savez sudu sa namjerom da ospori svojinu saveza nad zemljištem Pod Goricom. Ovo 



zemljište koje se sastoji iz više parcela ukupno je površine 8.392m2 i upisano je kao svojina 

Streljačkog saveza Crne Gore po dobijenom dugogodišnjem upravnom sporu. Po ovom 

upravnom sporu je uložena žalba koja ne odlaže upis svojine, ali se još čeka konačna odluka 

Upravnog suda.   

Savez je po prijemu sudske tužbe Glavnog Grada poslao sudiji Odgovor na tužbu gdje je dao 

valjanu argumentaciju, ali i kontra-argumentaciju, te hronologiju upisa kako je država 

svojevremeno dodijelila zemljište savezu pa sve do konačnog na zakonu zasnovanog upisa 

svojina saveza nad predmetnim parcelama. U konačnom, u Listu nepokretnosti jasno stoji osnov 

sticanja svojine – ZAKON. Podsjećamo da je u ranijem periodu SFRJ streljštvo imalo poseban 

društveni značaj, računajući i na doktrinu teritorijalne odbrane i u tom smislu potrebe za 

edukacijom stanovništa, što je jedan od osnova dodjele zemljišta savezu. 

Po procjeni pravnog zastupnika saveza, po ovoj tužbi a obzirom na veliku vrijednost, slijede u 

najmanju ruku nekoliko ročišta, osim ako se tužba ne odbaci kao neosnovana ili sa nedostatkom 

dokaza.  

Obzirom da još nije zakazano ni pripremno ročište ovaj proces za određeno vrijeme za sigurno 

odlaže dalje konkretnije korake ka valorizaciji imovine saveza jer donosi neizvjesnost za 

potencijalne investitore kojima je savez mogao ili namjeravao poslati Poziv za razgovore o 

partnerskoj investiciji - na bazi traženih referenci zasnovanih na Tehnoekeomskom elaboratu i 

dobroj praksi. 

Kako je sa druge strane dospio aneksirani dug saveza prema preduzeću Ventura partners doo, 

potrebno je na Skupštini odlučiti pravac daljeg djelovanja na putu valorizacije imovine.  

 

C.) OSTALE AKTIVNOSTI  

Izvještaj o sporovima radi naknade štete Dubravke Ivanović protiv SSCG 

Dubravka Ivanović je pred Osnovnim sudom u Podgorici pokrenula više sporova protiv 

Streljačkog saveza Crne Gore. Dva sprora su na pripremnom ročištu održanom dana 17.07.2024. 

godine spojena (P.br. 3598/22 i P.br. 1773/23) tako da se postupak nastavlja kao jedan predmet 

pod poslovnom oznakom P.br. 3598/22.  

Obje podnešene tužbe (sada spojene u jedan postupak) odnose se na naknadu štete za 

neisplaćene obavljene poslove za Streljački savez, u periodu od kraja 2020. godine do aprila 

2022. Ukupna vrijednosti spora je oko 3.200,00 eura.  

Tužilja (Dubravka Ivanović) u tužbama tvrdi da joj nisu isplaćene naknade po osnovu poslova 

koje je obavila za Streljački savez (organizaciju takmičenja, obrađivanje rezultata, pisanje 

projekata i td.).  



U odgovoru na tužbu, ali i tokom ročišta, advokat koji zastupa SSCG istakao je da navedeni 

ugovori o djelu ne postoje, te da je tužilja bila indirektno plaćena po osnovu ugovora o radu jer 

je bila zaposlena kao izvršni direktor u firmi „Strelkomerc“ d.o.o. a čij je osnivač Savez i koja dijeli 

kancelarije sa savezom te ima pristup kompletnoj komunikaciji saveza.  

Sud je radi utvrđivanja činjenica naložio tuženom – Streljačkom savezu Crne Gore, da dostavi 

sudu dokumentaciju koja se odnosi na obavljene poslove i projekte od strane tužilje, zatim 

Statut Streljačkog saveza Crne Gore i Statut firme „Strelkomerc“ d.o.o., kao i pravilnike o 

unutrašnoj organizaciji i sistematizaciji kod oba društva da bi se upoznao sa načinom rada 

saveza. 

Održano je ročište 30.10.2024. godine, na kome je saslušana tužilja i sledeće 11.12.2024. godine 

gdje je bilo predviđeno da bude saslušan svjedok – Savović Gordana, međutim ona se nije 

pojavila zbog zdravstvenih problema, pa je ročište odloženo.  

Postupak je u toku, sa, za sada, neizvjesnim ishodom. 

 

 

 


